
 

PROTOKÓŁ nr 21 

z posiedzenia                                          

Komisji Edukacji, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Radomiu                                          

z dnia 27 listopada 2020 r. 

 

Na posiedzeniu obecni byli Członkowie Komisji oraz zaproszeni Goście wg listy 

obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Posiedzenie otworzył  

i na nim przewodniczył Radny Dariusz Wójcik Przewodniczący Komisji, który powitał 

wszystkich Członków Komisji i zaproszonych Gości. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 20 z posiedzenia Komisji. 

2. Zaopiniowanie projektów Uchwał na sesję Rady miejskiej w Radomiu 

zawartych na drukach: 

 Nr 347 w sprawie zatwierdzenia projektu „Zawodowy krok w przyszłość” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Osi Priorytetowej X Edukacja dla rozwoju regionu, Działanie 10.3 

Doskonalenie zawodowe Poddziałanie 10.3.1 Doskonalenie zawodowe 

uczniów Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Mazowieckiego na lata 2014-2020 oraz określenia wysokości środków 

finansowych przeznaczonych przez Gminę Miasta Radomia na realizację 

tego projektu 

 Nr 354 zmieniająca uchwałę nr XXXI/267/2019 Rady Miejskiej w Radomiu 

z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie regulaminu określającego niektóre 

zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, 

szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Miasta Radomia. 

 Nr 355 zmieniająca uchwałę nr 103/2015 Rady Miejskiej w Radomiu 

z dnia 30 marca 2015 r. w sprawie gromadzenia dochodów przez szkoły, 

przedszkola i placówki oświatowe funkcjonujące jako jednostki budżetowe 

na wydzielonym rachunku bankowym oraz przeznaczenia tych dochodów. 

3. Omówienie i zaopiniowanie projektu Budżetu Gminy Miasta Radomia na 2021 

rok w części dotyczącej edukacji, sportu i turystyki.  

4. Omówienie i zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2021 – 2045 w części dotyczącej edukacji, sportu i turystyki. 

5. Omówienie proponowanych zmian w funkcjonowaniu szkół 

ponadpodstawowych i placówek oświatowych, począwszy od roku 

szkolnego 2021/2022. 

6. Sprawy różne.  

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3. Przewodniczacy Komisji Dariusz Wójcik poprosił o przedstawienie projektu 

budżetu na 2021 rok w części dotyczącej edukacji, sportu i turystyki. 



Skarbnik Miasta Sławomir Szlachetka przedstawił projekt budżetu na 2021 rok 

w części dotyczącej edukacji, sportu i turystyki. Wydatki na oświatę, wychowanie 

i opiekę wychowawczą ogółem stanowią 36,01 %  (507,85 mln zł) w tym bieżące 

stanowią 38,68% (492,8 mln zł). Wydatki na kulturę fizyczną i sport ogółem stanowią 

2,13 (30,0 mln zł) w tym bieżące stanowią 1,52% (19,3 mln zł). Subwencja 

oświatowa wynosi 357 536 016,00 zł.  

Kierownik Biura Sportu Mirosław Paluch powiedział, że jednym z wydatków jest 

wydatek na stypendia sportowe. Kwota, która była szacowana to było 4 800 000,00 

zł i taką kwotę otrzymaliśmy do dyspozycji. Na ten moment można stwierdzić, że 

będzie ona w granicach 6 200 0000,00 zł. Koniec roku pokaże ostatecznie jakie 

będzie zapotrzebowanie.    

Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego Tomasz Korczak powiedział, że 

budżety szkół zawsze są nie doszacowane w budżecie. Jeżeli patrzymy rok do roku 

to budżet powinien przewidzieć dwie ważne wielkości czyli podwyżka dla nauczycieli 

o 6% i wzrost minimalnego wynagrodzenia co dotyczy 1570 pracowników, z których 

tylko i wyłącznie mamy te najniższe wynagrodzenia, które będą skutkowały 

z funduszu płac. Mamy 350 pracowników administracji i tak spłaszczone pensje, że 

osoby, które są materialnie odpowiedzialne zarabiają w niektórych szkołach 

(różnicując płace obsługi do administracji) około 120,00 zł różnicy. Jeżeli mówimy 

o lekkim wzroście funduszu na oświatę to tylko patrząc na płace to nie powinna być 

kosmetyka. Trzeba się z tym liczyć, że miasto w ostatnich dwóch miesiącach 

przyszłego roku będzie dokładało wartości milionowe. Przewodniczący Komisji 

Dariusz Wójcik powiedział, że gdybyśmy teraz dołożyli to Skarbnik by nie złożył 

budżetu. Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego Tomasz Korczak powiedział, 

że przy takiej konstrukcji budżetu, budżety szkół, które opiniuje Rada Pedagogiczna 

powinny być zapewnione. My ten współczynnik po zakończeniu roku mamy 

korzystny bo mamy w tej chwili jeszcze coraz więcej godzin nadliczbowych i te 

warunki wtedy spełniamy. Pracodawca przy ustalaniu wynagrodzeń chociażby 

administracji i obsługi nie jest suwerenny bo on cały czas funkcjonuje na budżecie, 

którego nie może zrealizować. To jest taka powtarzana z roku na rok 

nieprawidłowość przez to, że ustalane są budżety, które nie są możliwe w szkołach 

do realizacji.       

Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik zarządził głosowanie na projektem 

uchwały zawartym na druku Nr 344. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt Uchwały 

Budżetowej na rok 2021 w części dotyczącej edukacji, sportu i turystyki zawarty na  

druku Nr 344 (5 Radnych za, 0 przeciw, 3 wstrzymujących się). Opinię nr 21 

dołączono do materiałów z Komisji    

 

Ad.4. Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik zarządził głosowanie  nad 

projektem uchwały zawartym na druku Nr 345. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2045 w części dotyczącej edukacji, 

sportu i turystyki zawarty na druku Nr 345 (3 Radnych za, 0 przeciw, 5 

wstrzymujących się). Opinię nr 21 dołączono do materiałów z Komisji    

 

Ad. 1. Protokół nr 20 z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 2. Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik poprosił o przedstawienie 

projektów uchwał zawartych na drukach: 

- Nr 347 w sprawie zatwierdzenia projektu „Zawodowy krok w przyszłość” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi 



Priorytetowej X Edukacja dla rozwoju regionu, Działanie 10.3 Doskonalenie 

zawodowe Poddziałanie 10.3.1 Doskonalenie zawodowe uczniów Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 oraz 

określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych przez Gminę Miasta 

Radomia na realizację tego projektu. 

Dyrektor Wydziału Edukacji Agnieszka Grabska poinformowała, że uchwała ta 

jest koniczna do realizacji projektu. Projekt dotyczy dwóch szkół zawodowych i jednej 

podstawowej. W ramach projektu będą prowadzone zajęcia specjalistyczne 

i doradztwo zawodowe. Całkowita wartość projektu to jest 2 425 045,94 zł. Projekt 

będzie realizowany w latach 2021 – 2023.  

Radna Małgorzata Półbratek powiedział, że jest napisane 2014-2020 i nie ma nic 

o tym, że jest przedłużone na kolejne lata. Dyrektor Wydziału Edukacji Agnieszka 

Grabska powiedziała, że chodzi o to, że umowa jest podpisywana w danej 

perspektywie finansowej  gdy przewidziane były środki z Unii natomiast będzie on 

realizowany z tych środków, ale w przyszłych latach.    

Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik zarządził głosowanie na projektem 

uchwały zawartym na druku nr 347. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 

na druku Nr 347 w sprawie zatwierdzenia projektu „Zawodowy krok w przyszłość” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi 

Priorytetowej X Edukacja dla rozwoju regionu, Działanie 10.3 Doskonalenie 

zawodowe Poddziałanie 10.3.1 Doskonalenie zawodowe uczniów Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 oraz 

określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych przez Gminę Miasta 

Radomia na realizację tego projektu (8 Radnych za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

się). Opinię nr 20 dołączono materiałów z Komisji. 

 

- Nr 354 zmieniająca uchwałę nr XXXI/267/2019 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 25 

listopada 2019 r. w sprawie regulaminu określającego niektóre zasady 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Miasta Radomia. 

Dyrektor Wydziału Edukacji Agnieszka Grabska poinformowała, że jest to 

uchwała, która wynika z konieczności. Przepisy prawa obligują organ prowadzący do 

podjęcia takiego regulaminu. Obecnie nasz regulamin obowiązuje do końca roku 

więc wydłużamy jego obowiązywanie do 31.12.2023 r. W §4 zmieniony został zapis 

dotyczący dodatku funkcyjnego dla doradców metodycznych. Dotychczas 

obowiązywał dodatek od 10% do 20%, a teraz został zwiększony do 30%. 

Finansowane jest to z dotacji od Wojewody.   

Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego Tomasz Korczak powiedział, że 

regulamin był uzgadniany. Związki zawodowe biorąc pod uwagę trudności miasta nie 

wnosiły postulatów zwiększających w tej materii wydatków. Już po zakończeniu 

i uzgodnieniach, w trakcie rozmów z innymi związkami okazało się, że przeoczona 

została jedna rzecz czyli zmiany sposobu zatrudniania doradców w RODoN. Zwykle 

to było tak, że nauczyciel był zatrudniony w szkole w pełnym wymiarze i był 

oddelegowany do pracy w RODoN i jemu ten dodatek liczył się od zatrudnienia. 

Pozostawienie starego zapisu powoduje to, że skoro w tej chwili zatrudnia RODoN to 

RODoN nie zatrudnia w pełnych wymiarach doradców bo nie ma takich potrzeb, ale 

wtedy gdybyśmy pozostawili ten zapis bez zmian to można by było czytać, że ten 

dodatek zamiast go zwiększyć zmniejszamy. Prezes Związku Nauczycielstwa 

Polskiego Tomasz Korczak zaproponował dokonanie korekty  poprzez w p.pkt. 5 

„w zależności od realizowanego tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 



i przydziału czynności” zastąpić „ po uwzględnieniu przydziału czynności i poziomu 

realizowanych zadań”. Wtedy mielibyśmy doradcę i nie zmniejszalibyśmy im 

potencjalnie tego dodatku. Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego Tomasz 

Korczak poprosił o uwzględnienie tego postulatu   

Dyrektor Wydziału Edukacji Agnieszka Grabska powiedziała, że doradcy pracują 

na podstawie zniżek, które określa organ nadzoru pedagogicznego.    

Zastępca Prezydenta Miasta Katarzyna Kalinowska powiedziała, że zostanie to 

przeanalizowane i odniesie się do tego.  

Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik zarządził głosowanie na projektem 

uchwały zawartym na druku nr 354. Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 

na druku Nr 354 zmieniającą uchwałę nr XXXI/267/2019 Rady Miejskiej w Radomiu z 

dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie regulaminu określającego niektóre zasady 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Miasta Radomia (8 Radnych za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się). Opinię nr 20 dołączono materiałów z Komisji. 

- Nr 355 zmieniająca uchwałę nr 103/2015 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 30 

marca 2015 r. w sprawie gromadzenia dochodów przez szkoły, przedszkola 

i placówki oświatowe funkcjonujące jako jednostki budżetowe na wydzielonym 

rachunku bankowym oraz przeznaczenia tych dochodów  

Zastępca Prezydenta Miasta Katarzyna Kalinowska poinformowała, że chodzi o to 

aby szkoły, które nie mają takich możliwości mogły z tych środków korzystać.  

Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik powiedział, że jest to deprymujące 

działanie. Teraz dyrektorom szkół zależy żeby wynajmować sale, a w momencie 

kiedy tych pieniędzy nie będą mieli do dyspozycji to nie będą chcieli się tym 

zajmować. Zastępca Prezydenta Miasta Katarzyna Kalinowska powiedziała, że 

jest jeszcze taki instrument jak dodatek motywacyjny, który może motywować.  

Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego Tomasz Korczak powiedział, że tego 

typu zmiana skutkuje zmniejszeniem wpływów w oświacie. Gdyby ktoś to 

historycznie przeanalizował to zobaczy, że każdy taki zabieg powoduje to, że szkoły 

zmniejszają ilość zarobionych pieniędzy.     

Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik zarządził głosowanie na projektem 

uchwały zawartym na druku nr 355 Radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 

na druku Nr 355 zmieniającą uchwałę nr 103/2015 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 

30 marca 2015 r. w sprawie gromadzenia dochodów przez szkoły, przedszkola i 

placówki oświatowe funkcjonujące jako jednostki budżetowe na wydzielonym 

rachunku bankowym oraz przeznaczenia tych dochodów (3 Radnych za, 0 przeciw, 5 

wstrzymujących się). Opinię nr 20 dołączono materiałów z Komisji. 

 

Ad. 5. Zastępca Prezydenta Miasta Katarzyna Kalinowska poinformowała, że 

temat ten poruszył wiele środowisk. Nasza propozycja jako podsumowanie tego co 

działo się na ostatnim spotkaniu uwzględniając opinie i interesy wszystkich stron jest 

taka żeby XIII LO pozostało w siedzibie przy ul. 25 Czerwca, XII LO przy ul. 

Osiedlowej. Bardzo zależy nam na tym żeby do budynku przy ul. 25 Czerwca 

przenieść siedzibę główną przedszkola nr  17 tak żeby umożliwić remont tego 

budynku. Wstępnie pani Dyrektor XIII LO i pani Dyrektor przedszkola spotkały się 

i osiągnęły pewne porozumienie jeżeli chodzi o rozkład pomieszczeń w tym budynku. 

Wydaje się, ze koszy, które będą potrzebne do zaadoptowania tej cześć budynku na 

potrzeby przedszkola są relatywnie niewielkie natomiast poprawi to możliwość 

funkcjonowania przedszkola i nam da czas na to żeby budynek przedszkola nr 17 

doprowadzić do stanu, który będzie zgodny ze wszystkimi wymaganiami. 



Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik zapytał czy to przeniesienie jest tylko na 

czas remontu? Zastępca Prezydenta Miasta Katarzyna Kalinowska 

odpowiedziała, że wtedy możemy mówić o dwóch siedzibach przedszkola.     

Radna Małgorzata Półbratek powiedziała, że adoptując to liceum na przedszkole 

trzeba powymieniać wszystkie łazienki. Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik 

powiedział, że budynek też nie może stać pusty. Zastępca Prezydenta Miasta 

Katarzyna Kalinowska powiedziała, że budynek przedszkola nr 17 na pewno 

pozostanie w radomskiej oświacie i co do tego nie ma najmniejszych wątpliwości. 

Przewodniczący Międzyzakładowej Komisji NSZZ Solidarność 80 Pracowników 

Oświaty i Wychowania w VII Liceum Ogólnokształcącym w Radomiu Andrzej 

Stępnikowski powiedział, że jego zdaniem pierwsza propozycja przejścia XIII LO do 

XII LO była bardziej konkretniejsza. Jak powstawało XIII LO to wtedy mówił, że może 

ono się nie utrzymać i tam powinna być podstawówka. Być może ta druga 

propozycja też jest dobra tylko może się okazać, że za dwa, trzy lata tego XIII LO nie 

będzie, a nauczyciele nie znajdą pracy. Pierwsza propozycja była lepsza,  być może 

wtedy os. Ustronie lepiej by funkcjonowało. Żeby liceum prężnie funkcjonowało to 

musi być prężny dyrektor. W XII LO jest prężniejszy dyrektor natomiast w XIII LO jest 

pani, która już dawno powinna być na emeryturze. Nawet niektórzy radni nie chcieli 

wierzyć, że ona to liceum poprowadzi tylko przyczyni się do jego upadku. Ta drga 

propozycja jest może korzystniejsza, ale to na krótki okres dla nauczycieli. 

Przeniesienie XIII LO sprawiłoby, że wszyscy nauczyciele mieliby pracę i prężniejsze 

byłoby to liceum na os. Ustronie. Jeżeli zostanie ono samo sobie to się nie utrzyma. 

Część nauczycieli ucieka bo nie wierzy, że to liceum zostanie, ci najlepsi już 

pouciekali. Dziwię się trochę myśleniu pani Dyrektor, ale ona w każdej chwili może 

odejść na emeryturę. Oby nie było tak jak z PSP nr 27, o które walczyliśmy, a pani 

Dyrektor zrezygnowała z dyrektorstwa szkoły i poszła gdzieindziej. Tak będzie, że 

pani Mazur pójdzie na emeryturę bo ma ją już od dwóch czy trzech lat natomiast 

nauczycieli zostawi, a oni będą szukali pracy. Radna Małgorzata Półbratek 

powiedziała, że nie można tak mówić o nieobecnej osobie. Przewodniczący 

Międzyzakładowej Komisji NSZZ Solidarność 80 Pracowników Oświaty 

i Wychowania w VII Liceum Ogólnokształcącym w Radomiu Andrzej 

Stępnikowski powiedział, że mówi prawdę bo taka jest rzeczywistość. Po co się bije 

dwóch dyrektorów gdzie kto ma przejść. Dyrektor XIII LO nie chciała przejść do XII 

LO bo wiedziała, że nie będzie już dyrektorem. Gdyby XII LO przeszło do XIII LO to 

Dyrektor XII LO też nie byłby dyrektorem. Może to kogoś zaboleć, ale ja myślę 

perspektywicznie żeby nauczyciele mieli miejsca pracy.       

Radny Robert Utkowski powiedział, że rozumie, iż przygotowana propozycja jest 

kompromisem, która pozwoli zachować obydwie placówki, nie jątrzyć i nie 

konfliktować dodatkowo środowiska, a jednocześnie rozwiązać palący problem 

przedszkola, a zwłaszcza znalezienia mu nowej lokalizacji na czas pilnego remontu 

jego placówki. Niech oba te licea pracują, aby poprawić swój stan posiadania lub 

dogadają się między sobą bez publiczności. Niestety oba te licea są w takiej sytuacji, 

że nie będą cieszyły się zainteresowaniem patrząc na to co działo się do tej pory.       

Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik powiedział, że wystarczy tylko nie 

wyrażać zgody na przyjmowanie przy klasach 16 osobowych. Trzeba podjąć ostrą 

decyzję i jeżeli dyrektor i nauczyciele są sprawni to sobie poradzą a jeżeli nie to sami 

doprowadzą do likwidacji swojej placówki. Zastępca Prezydenta Miasta Katarzyna 

Kalinowska powiedziała, że nasza propozycja dawała szansę na uratowanie 

jednego z liceów. Logika przeniesienia XIII LO do XII LO ma sensu z uwagi na to, że 

XIII LO ma opinię taką, do którego uczniowie niechętnie idą ze względu na 



przekonanie, że tam uczą nauczyciele z gimnazjum. W związku z czym przeniesienie 

XII LO do XIII obarczy tą odpowiedzialnością również XII LO, które jeżeli chodzi 

o rekrutację i walkę rynkową radzi sobie dużo lepiej. Przeniesienie XIII LO do XII LO 

ma sens i jest szansa na uratowanie jednego z tych liceów i miejsc pracy dla 

nauczycieli natomiast w drugą stronę nie ma to żadnego realnego i logicznego 

uzasadnienia. Stąd nasza propozycja. Rozwiązane były wtedy również problemy  

MDK- u i przedszkola. Rzeczywiście w przyszłości pewnie będziemy mieli taką 

sytuację gdzie oba te licea będzie czekała powolna agonia.     

Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik zapytał, co z budynkiem na ul. 

Osiedlowej po XII LO, czy jest on w całości wykorzystany? Zastępca Prezydenta 

Miasta Katarzyna Kalinowska powiedziała, że to liceum cały czas tam jest oraz 7 

oddziałów przedszkola.  

Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego Tomasz Korczak powiedział, że nie 

zgadza się z wypowiedzią kolegi. Tak oceniać szkół wprost nie można i przypisywać 

zdolności dyrektorów do funkcjonowania bo każdy funkcjonuje w warunkach jakie 

ma.   

To jest takie wyjście być może tymczasowe, ale w tej chwili jeżeli ma być to jest 

najlepsze. Obydwie te szkoły dostały szansę żeby pokazać co potrafią. W momencie 

kiedy ten temat wywołamy za rok będziemy mieli argumenty takie, że dostali szansę 

i mogli się wykazać. Rzeczywiście rozwiązujemy problem przedszkola również MDK 

jak gdyby będzie tam funkcjonował. To rozwiązanie i ta propozycja na dzień 

dzisiejszy jest najrozsądniejsza i sądzę, że ona będzie akceptowana przez obydwa 

środowiska szkolne.     
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Stępnikowski powiedział, że po roku to już nie będzie co zbierać. Radna 

Małgorzata Półbratek powiedziała, że jeżeli nie będzie to nie będzie, to wtedy 

naturalnie się wygasi. Zastępca Prezydenta Miasta Katarzyna Kalinowska 

powiedziała, że to radni dają taką szansę. Przewodniczący Komisji Dariusz 

Wójcik powiedział, że może powinniśmy zaprosić na komisję przedstawicieli tych 

szkół i powiedzieć, że mają rok żeby pokazać co mogą zrobić. Dalsze utrzymywanie 

w agonii to nie ma sensu tylko wtedy trzeba podjąć ostrą decyzję i ten kto będzie 

sobie radził na rynku to pozostanie. Mają jeszcze rok. Mogą wypracować środowiska 

szkolne sposób w jaki będą zachęcały uczniów.      

 

Ad. 6. Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik poinformował, że do Komisji wpłynęło 

pismo Radomskiego Stowarzyszenia  sportu i Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

„START” w sprawie stypendiów. Komisja otrzymała również informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych Gminy miasta Radomia za rok szkolny 2019/2020.   
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Stępnikowski powiedział, że zgłaszał pani Wiceprezydent sprawę związaną 

z funduszem zdrowotnym. Fundusz zdrowotny powinien być w urzędzie gminy bo 

przepisy obligują, że nie może on być na placówkach. My mamy 100 placówek 

dlatego to zadanie może być dość trudne. Pani Wiceprezydent obiecała, że w I 

kwartale pochylimy się nad tym i może w 2022 roku ten fundusz powinien być 

w urzędzie gminy, a więc w urzędzie gminy powinna być też komisja. Trzeba się 

pochylić nad tym problemem i należy zmienić uchwałę Rady Miejskiej z 2007 roku 

ponieważ jest ona niezgodna z obecnie obowiązującymi przepisami. 



Przewodniczący Komisji Dariusz Wójcik powiedział, że jeżeli związki zawodowe 

porozumieją się z panem Prezydentem to na pewno Rada Miejska to zaakceptuje.     

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji podziękował 

wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie.                                                        

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

  

 

 Dariusz Wójcik 

 

 


